
Gemeentenieuws

13 juli 2023 Meer informatie: www.someren.nl 

Raadscommunicatie
De vergadering van 6 juli 2023
De gemeenteraad wil dat burgemeester 
Dilia Blok blijft voor een tweede periode 
als burgemeester van de gemeente Some-
ren. De raad stemde in met het voorstel 
van de vertrouwenscommissie. Dit advies 
gaat via de commissaris van de Koning, 
naar de minister van Binnenlandse Zaken 
en koninkrijksrelaties. De Koning neemt 
uiteindelijk het besluit. Het Koninklijk 

besluit en de beëdiging van burgemees-
ter Blok zal waarschijnlijk eind november 
2023 zijn. Burgemeester Blok zei blij te 
zijn met de aanbeveling en het vertrou-
wen dat ze hiermee krijgt van de gemeen-
teraad.

Mededeling
De heer Kornuijt van de Gemeenschaps-
lijst kondigde aan dat hij met een voorstel 
komt hoe de verhoudingen en de sfeer te 

verbeteren in de gemeenteraad. Burge-
meester Blok heeft kort geleden ook aan 
de fractievoorzitters voorgesteld om de 

verhoudingen te verbeteren door een be-
middelaar in te zetten.

Schriftelijke vragen
De Gemeenschapslijst heeft aan burge-
meester Blok vragen gesteld over het on-
derzoek naar burgerraadslid Schols waar 

de fractie graag tijdens de raadsverga-
dering een antwoord op wilde. Hierover 
sprak de gemeenteraad op 1 juni. De Ge-

meenschapslijst had tijdens die vergade-
ring een aantal vragen die de fractie toen 
niet kon stellen. Daarom deden zij dit tij-

dens deze vergadering. Burgemeester 
Blok heeft de vragen beantwoord.

Behandeling kadernota 
Een kadernota is een document waarin 
staat welke zaken er van gemeentegeld 
geregeld moeten worden en welke zaken 
juist niet. Het geeft alvast de kaders mee 
(vandaar ook de naam) voor de begroting 
die later in het jaar gepresenteerd wordt. 
Voor de gemeenteraad biedt het de mo-
gelijkheid om van tevoren inspraak te 
hebben in waar het geld naar toe moet. 
De kadernota wordt door het college van 

burgemeester en wethouders opgesteld; 
maar raadsleden kunnen door middel van 
vragen, wijzigingsvoorstellen (amende-
menten) en nieuwe voorstellen (moties) 
flink wat invloed uitoefenen. Bovendien 
geeft de kadernota ook een beeld van de 
huidige financiële situatie van de gemeen-
te. De gemeenteraad kan met de kader-
nota opdrachten meegeven aan het colle-
ge van B en W. En omdat die opdrachten 
(kaders) worden meegegeven, kan het 
college later ook verantwoording afleg-
gen. Raadsleden willen achteraf toch we-
ten wat het college allemaal (in opdracht 
van de raad en vanuit zichzelf) heeft ge-
daan. De behandeling van de kadernota is 
een half jaar na de vaststelling van begro-
ting van het vorige jaar. Het biedt dus ook 
informatie over ontwikkelingen die zich in 
het afgelopen half jaar hebben voorge-

daan. Zo kan een geplande bezuiniging 
toch minder geld opleveren dan verwacht 
of het blijkt dat een bepaalde investering 
niet nodig is. Op die manier kun je dus 
plannen tijdig bijstellen.

Deze kadernota gaat niet alleen over 
2024 maar geeft ook een inzicht in de ja-
ren erna. De gemeenteraad kan dan, met 
de kadernota in de hand, kijken of de po-
litieke doelen bijgesteld moeten worden 
en of er misschien nog ruimte is voor iets 
extra’s.  Dit wordt daarna vertaald naar 
een programmabegroting. Hierover be-
sluit de raad in november. 
In de kadernota zitten een aantal veran-
deringen, vergeleken met de program-
mabegroting van 2023-2026. Dit komt 
vooral door de loon- en prijsstijgingen. 
Er zijn een aantal ontwikkelingen die we 

de komende jaren verwachten waar extra 
geld voor nodig is. 
•  Omgevingswet gaat in op 1 januari 

2024. Er is extra geld nodig om dit 
goed uit te voeren.

•  Er komt in 2027 een nieuwe manier 
waarop gemeenten geld krijgen van 
de regering in Den Haag. Dit betekent 
dat we vanaf 2026 een bedrag van 
1,4 miljoen euro tekortkomen. 

•  Organisatie-ontwikkeling: om goed 
op de toekomst voorbereid te zijn 
als krachtige zelfstandige gemeente 
willen we onze organisatie sterker 
maken. 

•  Nieuwe investeringen: zoals een 
nieuwe toplaag kunstgrasveld bij 
de voetbalverenigingen en nieuwe 
sporttoestellen bij sportverenigingen.

Een initiatiefvoorstel 1 van de 
mogelijkheden van een raadslid of 
fractie, is die ingezet kan worden 
om zelf een plan in te dienen bij de 
gemeenteraad en het college?

De burgemeester aan het begin 
van de raadsvergadering een 
stembriefje trekt?

Dit stembriefje bepaalt wie het 
eerst mag stemmen?

Onroerendzaakbelasting (OZB)
De opbrengst van de OZB gaat in 2024 
met 10% omhoog, conform de jaarlijk-
se inflatiecorrectie. De gemeenteraad is 
tevreden over het feit dat de kaderno-
ta een positief resultaat laat zien en dat 
de gemeente Someren geen geld tekort 
komt. Daarom werd er een amendement 
(een aanpassing op het voorstel) inge-
diend door Wij Zijn Someren l VVD, CDA, 
Gemeenschapslijst, Leefbaar Someren 
en LSH over de OZB verhoging van 5%. 
Deze verhoging dateert nog uit de kader-
nota van 2021 waarin werd afgesproken 
dat over de jaren 2021-2024 jaarlijks een 
extra verhoging van 5% op de OZB op-

brengst doorgevoerd zou worden. Deze 
verhoging gaat door dit amendement, net 
als vorige jaren, niet door. 

 
LSH diende ook nog twee moties (voorstel-
len) in. De eerste motie ging over een aan-
vulling op de woonvisie van de gemeente 
Someren. De wethouder vertelde dat het 
college hier sowieso mee aan de slag gaat. 
LSH vond het daarom nu niet nodig hier-
over te stemmen  en trok de motie in. In 
de tweede motie wordt door de gemeen-
teraad aan het college gevraagd om uit 

te zoeken wat de mogelijkheden zijn voor 
een kunstgrasveld voor de korfbalvereni-
ging in Lierop.  Deze motie is aangenomen. 
 
Tot slot werd de kadernota door iedereen 
goedgekeurd.

De gemeenteraad
• De gemeenteraad vergadert 

zo’n 10 keer per jaar, op 
donderdagavond, om 20.00 uur 
in het gemeentehuis aan het 
Wilhelminaplein 1 in Someren.

• U kunt hierbij aanwezig zijn, 
maar u kunt ook vanuit huis 
direct meekijken en luisteren 
via de raadswebsite. 

• Bekijk de agenda’s, 
voorstellen en verslagen van 
de raadsvergaderingen op de 
raadswebsite:  
www.someren.notubiz.nl.


